
Farsta stadsdelsnämnd Protokoll 

2017-01-23 

Sida 1 (6) 

 

Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 23 januari 2017, nr 1 

  

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande  

Carita Mandelin   

Blazena Westerlund, vice ordförande 

Annika Nyström Karlsson 

Lena Nisula Wester  

HSO
1 

HSO 

HSO 

HSO 

SRF
3 

Lars Jonsson  HSO 

Beatrice Kolijn 

 

Förhinder 

 

DHR
2 

 

 

 

 

Tjänstemän 

 

Wiveca Eklund 

Per-Ove Mattsson 

Sekreterare 

Avdelningschef 

             

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad

 

 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2017-01-23 

Sida 2 (6)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson utsågs 

att justera protokollet den 27 januari. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 5 december 2016 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Marie Ehrenbåge, kultursamordnare 

Marie berättar lite om föreningsbidragen. De kan sökas fram till 

den 15 januari 2017 och det är 500,000 kronor att fördela till 

olika föreningar. Det är cirka 40 föreningar som sökt bidrag och 

aktiviteterna de sökt för uppgår till cirka en miljon. Marie går just 

nu igenom ansökningarna för att se om det kan vara klart för 

utbetalning i februari.  

Kalendariet finns att hämta i stadsdelens reception, biblioteket 

och informationsdisken i Farsta centrum. 

Marie berättas också att det är några föreställningar kvar för 

Kretsteatern här i Farsta. Två timmar innan föreställningarna 

finns det en biljettkassa på Fanfaren där det går att köpa biljetter. 

 

§ 5 Dagens gäst 2: Pär Dahlqvist, avdelningschef 

ekonomi 

Pär berättar lite om bokslutet. Bokslutet för nämndens 

verksamheter visar ett underskott på 2,5 miljoner kronor före 

resultatöverföringar och en budget i balans, 0,0 miljoner kronor 

efter resultatöverföringar. Prognosen i tertialrapport 2 var ett 

underskott om 2,4 miljoner kronor före resultatöverföringar och 

en budget i balans, 0,0 miljoner kronor efter resultatöverföringar 

så prognossäkerheten har varit mycket god under året. De 

områden som under året inte uppfyllt målet om en budget i balans 

är främst äldreomsorg samt individ- och familjeomsorg för barn 

och unga. 
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§ 7 Ärenden till nämndsammanträdet den 2 februari 

2017 

Ärende nr 3: Förutsättningar för motionsspår på Farstanäset 

samt i Majroskogen och Svedmyraskogen  

Rådet är positiv till förslaget. 

 

Ärende nr 9: Så tyckte brukarna inom socialpsykiatrin 2016  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Verksamhetschef enligt hälso-och sjukvårdslagen 

(HSL)  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 11: Nämndsammanträden och medborgarforum i olika 

stadsdelar 2017  

Rådet är mycket positiv till detta. 

 

Ärende nr 12: Stadsdelsnämndens webbsändningar 

Rådet instämmer med förslaget att upphöra med 

webbsändningarna. 

 

Ärende nr 13: Ökad insyn i välfärden (SOU 2016:62) 

Rådet ställer frågan om sekretess. Förvaltningen svarar att det 

sker en prövning om sekretess råder på handlingar om det 

behövs. 

 

Ärende nr 15: Uppdragsbeskrivningar för nämndernas 

verksamheter i egen regi inom områdena funktionsnedsättning 

och socialpsykiatri 

Rådet är positiv till förslaget. Genomförandeplanerna, vem ser till 

att de görs enligt överenskommelsen samt sjukvårsinsatsernas 

vara och icke vara, är några frågor rådet har. 

 

Ärende nr 17: Ny översiktsplan för Stockholm 

Rådet hade inga synpunkter 

 

Ärende nr 18: Detaljplan för del av fastigheten Gubbängen 1:1  

m fl vid Tisdagsvägen i Hökarängen 
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Rådet betonar att vikten av att det tillgänglighetsanpassas så att 

både handikapparkeringar och soprum mm är tillgängliga för 

funktionshindrade. 

 

Ärende nr 19: Detaljplan för område vid kvarteret Hökarboden i 

Hökarängen 

Rådet betonar att vikten av att det tillgänglighetsanpassas så att 

både handikapparkeringar och soprum mm är tillgängliga för 

funktionshindrade. 

 

Ärende nr 20: Detaljplan för fastigheten Sköndal 2:1 vid 

kvarteret Kaksmulan i Sköndal 

Rådet betonar att vikten av att det tillgänglighetsanpassas så att 

både handikapparkeringar och soprum mm är tillgängliga för 

funktionshindrade. 

 

Ärende nr 21: Detaljplan för del av fastigheten Örby 4:1 vid 

Högdalen 1:2 i Högdalen och Fagersjö 

Rådet betonar att vikten av att det tillgänglighetsanpassas så att 

både handikapparkeringar och soprum mm är tillgängliga för 

funktionshindrade. Rådet förutsätter att det sätts upp ett stängsel 

vid bergknallen. 

 

Ärende nr 22: Detaljplan för del av fastigheterna Bjurö 1 och 

Farsta 2:1 i Farsta strand 

Rådet betonar att vikten av att det tillgänglighetsanpassas så att 

både handikapparkeringar och soprum mm är tillgängliga för 

funktionshindrade. 

 

Ärende nr 23: Ny detaljplan samt ändring av detaljplaner genom 

tillägg av fastighetsindelningsbestämmelser för delar av 

Gubbängen 1:1 i Hökarängen, Farsta och Fagersjö 

Rådet har inga synpunkter. 

 

Ärende nr 26: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 4 år 2016 

Rådet har inga synpunkter. 
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Ärende nr 27: Samverkansöverenskommelse mellan Polisen och 

stadsdelsförvaltningen 

Rådet är mycket positiv till samverkansöverenskommelsen. 

 

Ärende nr 30: Hemlösa personer i Stockholm stad den 25 

september 2016 

Rådet uttrycker en förhoppning att det på sikt går att lösa 

bostadsfrågan för hemlösa. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Ny chef för förskola och fritid, Inga-Lill Gustavsson börjar i 

förvaltningen den 1 februari. 

Ny kommunikatör, Jeanette Woiski börjar i förvaltningen den 6 

februari. 

 

Inbjudan till information om medborgarbudget2 den 14 februari 

klockan 14.00, Kerstin och Carita kommer. 

Inbjudan till stadshuset den 10 mars angående samarbete mellan 

rådet och förvaltningen. Kerstin och Blazena kommer. 

Inbjudan till att träffa trafikkontoret tillsammans med 

pensionärsrådet den 2 mars klockan 09.00. Kerstin och Lena går. 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga  

 

 

§ 9 Rapporter 

Inga rapporter   

 

§ 10 Övriga frågor 

En fråga kvar sen förra mötet: Aktivitet ”Himmel & pannkaka i 

Söderledskyrkan i ett samarbete med fritiden i förvaltningen. 

Detta är en öppen verksamhet för personer inom LSS 

verksamheten. Terminsstart den 19 januari mellan klockan 16.00-

20.00. 

 

 

§ 11 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 27 februari 2017.  
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§ 12 Avslutning 

Ordförande tackade för mötet. 


